
保护南京航空航天大学

知识产权承诺书

The Protection Commitment Letter of Intellectual Property rights of NUAA

                        ___________年_____月_____日       至       ___________年_____月_____日
                 Day_____ Month      Year       to      Day_____ Month_____ Year     
承 诺 内 容
Commitment Content

本人在南京航空航天大学学习/工作，在离开南京航空航天大学之际，我向校方作出如下承诺：

I am studying / working at Nanjing University of Aeronautics and Astronautics（NUAA）. When I leave NAUU, I will honor following commitments to the school:
（1）对学校所有的专利权、著作权、商标权等，遵照国家的有关法律执行；

(1) All patents, copyrights and trademark rights of the school shall be subject to the relevant state laws and regulations.

（2）对在校期间参与完成的科研项目和取得的科研成果以及其它活动所涉及到的学校所有的专有技术、商业秘密、各种非公开的成果、资料、信息等，未经学校同意，不予泄露、使用（包括依据其内容从事科研或经营活动、发表文章、申报奖励、申请专利、申请商标注册等）；

(2) Scientific research projects and achievements achieved during the period of school as well as all technical know-how, trade secrets, various non-public achievements, documents, information involved in the scientific research projects shall not be leaked or used without the consent of the school (including   scientific researches or business activities based on related contents, publishing articles, application for awards， patents and trademark registrations, etc.
（3）不进行任何侵害南京航空航天大学知识产权等无形资产的活动。

(3) Do not carry out any activities that infringe on intangible assets of NUAA including intellectual property rights.
